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ELTE EHÖK Győri Kata (elnöki referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Diczkó Dalma (szervezetfejlesztésért felelős 

alelnök) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság (online) Dr. Krasz Péter (elnök) 

ELTE SEK (online) Góczán Pál (elnök) 

 

Napirendi pontok: 
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1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 04 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Eszterhai Marcell HÖOK elnök jelölt bemutatkozása 

Varga Réka elmondja, hogy az ülés résztvevője Eszterhai Marcell is, aki ismerteti 

programját és terveit az elnökségnek a következő évre, mint az Hallgatói Önkormányzatok 

Országos Konferenciájának (a továbbiakban: HÖOK) elnök jelöltje. Eszterhai Marcell 

bemutatja elnökségét, a vázolja a jövő év kihívásait, célkitűzéseit. 

Varga Réka elmondja, hogy előző héten lezajlott HÖOK választmányi ülés, ahol az 

Nftv-ről beszéltek főként, valamint energiaválságról, bezárásokról és egyéb aktualitásokról. A 

HÖOK amellett áll ki, hogy ne legyenek bezárások, és jelenléti oktatás valósulhasson meg. 

Varga Réka továbbá tájékoztatja az elnökséget, hogy az ország számos egyeteme az ELTE-

hez hasonlóan nehéz helyzetben van. 

Varga Réka elmondja, hogy az energiaválsággal kapcsolatban felmerülő egyetemi 

megszorításokról tudni lehet, hogy Nováki Tamás, az ELTE Műszaki Főigazgatóság műszaki 

főigazgatója már adott tájékoztatást néhány karnak. Horváth Sára Tekla, Árva Lúcia és Vida 

Veronika beszámol az általuk képviselt karokon tapasztalható energiaválsággal kapcsolatos 

megszorításokról. 

Egyetemi felvételi rendszer változtatási terve 

Varga Réka elmondja, hogy júliusban bejelentette a minisztérium, hogy megváltoztatja 

az egyetemi felvételi rendszert, és kérdezi az elnökséget, hogy a karok ezzel kapcsolatban 

milyen elképzelésekről tárgyaltak.  

A különböző karok képviselői változatos javaslatokat demonstráltak, mint például több 

pont adása a nyelvtudásért, különböző típusú középiskolai diploma elfogadása és további 

pontok adása bizonyos típusú fokozatok vagy tanúsítványok esetén.  

Varga Réka elmondja, hogy Dr. Rikker Emília a Jogi, Humánszolgáltatási és 

Közbeszerzési Főigazgatóság főigazgatóasszonya egyetemi vezetői ülésen elmondta, hogy a 

hét második felében fog levélszavazás kimenni az esetleges változásokról. 

Gólyabál szervezési folyamatai 

Bognár Fanni tájékoztatja az elnökséget, hogy a gólyabál megbeszéléseinek időpontja 

minden szerdán 16:00-18:00-ig tartó idősáv lesz, ahol ugyanaz az adminisztráció fog zajlani, 

mint a gólyatáborok szervezésénél. A másik időpont szeptember 30. 13:00 lenne, amikor is 

helyszínbejárásra mennének, kéri, hogy ezen a karok érintett képviselői vegyenek majd részt és 

készüljenek olyan kérdésekkel majd, ami kari szinten felmerült a szervezőkben.  
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Bognár Fanni tájékoztatja az elnökséget a gólyabál jegy konstrukcióval kapcsolatban 

és szemlélteti az egyes jegykonstrukciókból eladható mennyiségeket is. Felmerül ezzel 

kapcsolatban a gólya early bird jegyekre szabott kvóta Míg András részéről.  

Az elnökség 1 igen, 7 nem, 1 tartózkodás mellett, a gólya-early bird jegy kvótát, azaz, hogy 

legyen-e hallgató-arányos jegyelosztás a karokon, nem szavazzák meg. 

Az elnökség 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett megszavazza, hogy 650 db early bird gólyajegy 

legyen a gólyabálon.  

 

ELTE által szervezett komáromi tisztújító közgyűlés szervezési folyamatai 

Varga Réka elmondja, hogy a HÖOK Tisztújító Küldöttgyűlésre összeállították az 

adminisztrációs stábot az EHÖK tisztségviselőiből, de a karoktól szeretnének kérni, hogy 1-1 

embert ajánljanak majd, akik a helyszínen szintén részt vennének a szervezési munkálatokban.  

 

2. Egyebek 

Varga Réka 19 óra 39 perckor lezárja az ülést. 
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

                                             _____________________________ 

 

 Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

EHÖK elnöki referens 


